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Saksnr Innhold Lukket 

PS 1/20 Utredning av folkehelsegrunnlag til planstrategi  
PS 2/20 Innspill til NTP 2022-2033  
PS 3/20 Endring av lokalitet, utekontor Sandland/Sør-Tverrfjord  
PS 4/20 Søknad om midler fra Bolystfondet til opprusting av 

Jomfruelva i Nuvsvåg 
 

PS 5/20 Livsoppholdssatser 2020 - økonomisk stønad  
PS 6/20 Overføring av salgsbevilling tilhørende Hermes AS org. 

946 438 162 til nytt foretak Sør-Tverrfjord Handel AS 
org. 924 014 962 

 

PS 7/20 Planlegge politiske saker fremover  
PS 8/20 Referatsaker  
RS 1/20 Høringsutkast for helhetlig boligpolitisk handlingsplan  



PS 9/20 Orientering/Eventuelt  
 
Merknad: 
 
Cato R Kristiansen (SV): 
 
Hvorfor er ikke LEV satt opp hver gang? 
 
 
PS 1/20 Utredning av folkehelsegrunnlag til planstrategi 

Vedtak i Formannskap - 23.01.2020     
Loppa kommunestyre vedtar å kjøpe inn konsulenttjenester til på bistå kommunen med 
ferdigstillelse av folkehelsegrunnlaget til planstrategien. Kostnadene for konsulenttjenestene er 
estimert til kr. 100 000,-. 
Midlene tas fra fond 2565063 «Overordnet kommunalt planarbeid». 
 
 
Enstemmig vedtatt 
 
 
PS 2/20 Innspill  til  NTP 2022-2033 

Vedtak i Formannskap - 23.01.2020     
Riksveiprosjekter: 

Sammen med EV 6 sørover og transportkorridoren Finskegrensen – Alta – Hammerfest er 
således viktige transportårer for samferdsel og transport av gods fra Loppa kommune. På begge 
disse strekningene har en registrert at det til tider vinterstid kan være dårlig framkommelighet.  
For fisketransporter er det viktig med god framkommelighet. Dårlig framkommelighet er med 
på å svekke konkurransevilkårene for næringslivet i kommunen og regionen. Viktige 
veiprosjekt som berører Loppa kommune vil være: 

1. Opprusting av E45 på strekninga Hammerfest – Finskegrensen. 
2. Tunell gjennom Kvænangsfjellet på E6. 

 

Kyst/farled: 

Gode fiskerihavner er viktige for utvikling av fiskerinæringa i kommunene i regionen. 
Hurtigruta er viktig for næringslivet i Loppa og Hasvik. Det sendes en del fisk og biprodukter 
av fisk over Øksfjord havn til mottakere lengere sør. Denne transportløsninga har blitt utviklet 
et over tid og er viktig for fiskeindustrien.  Sikring av fremtidig hurtigruteanløp til kommunen 
er derfor viktig.   

1. Opprusting av fiskerihavnene i regionen. 
2. Sikring av hurtigruteanløp. 

 



Enstemmig vedtatt. 
 

Behandling i  Formannskap- 23.01.2020     

 

Administrasjonens forslag: 
Riksveiprosjekter: 

Sammen med EV 6 sørover og transportkorridoren Finskegrensen – Alta – Hammerfest er 
således viktige transportårer for samferdsel og transport av gods fra Loppa kommune. På begge 
disse strekningene har en registrert at det til tider vinterstid kan være dårlig framkommelighet.  
For fisketransporter er det viktig med god framkommelighet. Dårlig framkommelighet er med 
på å svekke konkurransevilkårene for næringslivet i kommunen og regionen. Viktige 
veiprosjekt som berører Loppa kommune vil være: 

3. Opprusting av E45 på strekninga Alta – Finskegrensen. 
4. Tunell gjennom Kvænangsfjellet på E6. 

 

Kyst/farled: 

Gode fiskerihavner er viktige for utvikling av fiskerinæringa i kommunene i regionen. 
Hurtigruta er viktig for næringslivet i Loppa og Hasvik. Det sendes en del fisk og biprodukter 
av fisk over Øksfjord havn til mottakere lengere sør. Denne transportløsninga har blitt utviklet 
et over tid og er viktig for fiskeindustrien.  Sikring av fremtidig hurtigruteanløp til kommunen 
er derfor viktig.   

3. Opprusting av fiskerihavnene i regionen. 
4. Sikring av hurtigruteanløp. 

 
Ordfører foreslår følgende endring:  
Punkt 1. foreslått endret til: Opprustning av E45 på strekningen Hammerfest – finskegrensen 
 
Votering: 
 
Administrasjonssjefens forslag satt opp mot Ordførers forslag. 
Ordførers forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
PS 3/20 Endring av lokalitet, utekontor Sandland/Sør-Tverrfjord 

Vedtak i Formannskap - 23.01.2020     
 



Utekontordag for legetjenesten forblir på Sandland Skole. Administrasjon inngår 
transportavtale av kommunalt utstyr. Midler til dette tas fra fritt disposisjonsfond. 
 
Votering: 3 stemmer fra (Ap og U) mot 2 stemmer fra (H og SV).  
 
 
 
 
PS 4/20 Søknad om midler fra Bolystfondet til opprusting av 
Jomfruelva i Nuvsvåg 

Vedtak i Formannskap - 23.01.2020    
Søknad om midler fra Bolystfondet til opprusting av Jomfruelva i Nuvsvåg. 
Nuvsvåg JFF innvilges inntil kr 50.400,- til prosjektet opprusting av Jomfrudalselva. 
 
Tiltaket finansieres ved bruk av bolystfondet. 

 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
PS 5/20 Livsoppholdssatser 2020 - økonomisk stønad 

Vedtak i Formannskap - 23.01.2020    
 
Loppa kommune vedtar nye veiledende livsoppholdssatser pr. 01.02.2020 i henhold til 
saksfremlegget.  
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
PS 6/20 Overføring av salgsbevilling tilhørende Hermes AS org. 
946 438 162 til nytt foretak Sør-Tverrfjord Handel AS org. 924 014 
962 

Vedtak i Formannskap - 23.01.2020 
Videreføring av salgsbevilling tilhørende Hermes AS org. 946 438 162 til nytt foretak Sør-
Tverrfjord Handel AS org. 924 014 962 
 
Enstemmig vedtatt.   
 
 
 



PS 7/20 Planlegge politiske saker fremover 
 

Behandling i Formannskap- 23.01.2020     
 
Diskusjonssak. 
Planlegging av politiske saker fremover: 
 

- Belyst 
- Kompetanse ved rekruttering 
- Bolyst 
- Klima 
- Bredbånd/fiber 
- Lyd/bilder til fellesmøter i kommunen 
- Kommunale veier 
- Overnattingsplasser og andre fasiliteter 
- Fv882 
- Boligbygging 
- Kompetansesenter 

 
 
 
PS 8/20 Referatsaker 
 

Behandling i  Formannskap- 23.01.2020     
 
Cato Kristiansen (SV): Etterspør idrettsplanen 
 
Vedtak i Formannskap - 23.01.2020     
 
 
RS 1/20 Høringsutkast for helhetlig boligpolitisk handlingsplan 
PS 9/20 Orientering/Eventuelt 

Behandling i  Formannskap- 23.01.2020     
 
Ståle Sæther (H): Klage på lang behandlingstid vedrørende stillingsutlysninger. 
 
Cato Kristiansen (SV): I anledning Bolyst Uka vil kommunen stille med transport? 
 
Diskusjon om brøyting 
 
Møtet avsluttet klokken: 13:35 
 
 


